
Protokół nr VI/24/IX 

 

Obrady rozpoczęto 11 września  2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:10 

tego samego dnia.  

 

W sesji uczestniczyli:  

• Radni  

• Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica  

• Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska  

• Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka  

• Sołtysi  

• pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica  

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków rady:  

Obecni: 

1. Krystyna Bator 

2. Joanna Cichoń 

3. Rafał Głowacki 

4. Wiesław Grembosz 

5. Konrad Guła 

6. Jadwiga Kozioł 

7. Michał Lalewicz 

8. Dominik Marzec 

9. Barbara Skórska 

10. Stanisław Skórski 

11. Aneta Skurska 

12. Marian Strzelecki 

13. Marian Tendera 

14. Dawid Wcisło 

15. Kamila Wójtowicz-Bator 

Ad. 1. Otwarcie obrad sesji.  

Obrady VI/24 sesji Rady Miejskiej Oleśnica IX kadencji 2024-2029 otworzyła 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Pani Krystyna Bator powitała Radnych, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów 

z terenu Gminy oraz mieszkańców. Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej 



poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym, obrady 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy.  

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica Pani Krystyna Bator poprosiła radnych o 

potwierdzenie na tabletach swojego uczestnictwa w dzisiejszej sesji. W sesji 

uczestniczy 15 radnych.   

Ad. 3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. Pani Przewodnicząca 

przedstawiła proponowany porządek obrad.  

Nie wniesiono uwag. Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Proponowany porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr IV/24 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

5. Przyjęcie Protokołu Nr V/24 z dnia 17 lipca 2024 r. 

6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie zmiany uchwały nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z 

dnia 18 listopada 2013 roku w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie Gminy Oleśnica, warunków i zasad 



korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 

przystanków 

b. w sprawie zatwierdzenia regulaminu Rady Społecznej przy 

Samodzielnym Gminnym Ośrodku Zdrowia w Oleśnicy 

c. w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy 

Oleśnica 

d. w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

e. w sprawie ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika OSP i kandydata na strażaka ratownika OSP z terenu gminy 

Oleśnica, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu 

f. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica 

na lata 2024-2038 

g. w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2024 rok 

9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica za okres międzysesyjny 

10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad VI Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

Ad 4. Przyjęcie Protokołu Nr IV/24 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że do chwili sesji nie wpłynęły uwagi do 

protokołu. Zapytała, czy ktoś ma w tym momencie uwagi do protokołu.  

Nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Protokołu Nr IV/24 z dnia 25 czerwca 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 



Wójtowicz-Bator 

 

Ad 5. Przyjęcie Protokołu Nr V/24 z dnia 17 lipca 2024 r. 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że do chwili sesji nie wpłynęły uwagi do 

protokołu. Zapytała, czy ktoś ma w tym momencie uwagi do protokołu.  

Nie zgłoszono.  

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Protokołu Nr V/24 z dnia 17 lipca 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Ad 6. Informacja z posiedzenia komisji stałych. 

Informację z posiedzenia komisji stałych z dnia  4 września 2024 r. przedstawił 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Oleśnica  (Załącznik Nr 2 Protokół z Komisji)  

Ad 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym nie wpłynęła interpelacja ani też zapytanie na piśmie.  

Ad 8. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany uchwały nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 

listopada 2013 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na 

terenie Gminy Oleśnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia 

stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków 

 

Projekt uchwały procedowany był na wspólnym posiedzeniu komisji – wszystkie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie.  



 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr 244/XXXV/13 Rady Gminy Oleśnica z dnia 18 listopada 2013 roku 

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Oleśnica, 

warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z 

tych przystanków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 15, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła:  Uchwałę nr VI/34/2024 

b) w sprawie zatwierdzenia regulaminu Rady Społecznej przy Samodzielnym 

Gminnym Ośrodku Zdrowia w Oleśnicy 

Projekt uchwały procedowany był na wspólnym posiedzeniu komisji – wszystkie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia regulaminu Rady Społecznej przy Samodzielnym Gminnym Ośrodku 

Zdrowia w Oleśnicy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 15, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła:   Uchwała nr VI/35/2024 



c) w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o 

charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie gminy Oleśnica 

Projekt uchwały procedowany był na wspólnym posiedzeniu komisji – wszystkie 

komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla 

uczniów zamieszkałych na terenie gminy Oleśnica.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 15, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła:    Uchwałę nr VI/36/2024 

d) w sprawie ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę                     

i zbiorowego odprowadzania ścieków 

Projekt uchwały procedowany był na wspólnym posiedzeniu komisji – wszystkie 

komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań i uwag 

nie zgłoszono. Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia dopłat do taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 



Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 15, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła: Uchwałę nr VI/37/2024 

e) w sprawie ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka 

ratownika OSP i kandydata na strażaka ratownika OSP z terenu gminy 

Oleśnica, który uczestniczył w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, 

szkoleniu lub ćwiczeniu 

Projekt uchwały procedowany był na wspólnym posiedzeniu komisji – wszystkie 

komisje większością głosów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań i uwag 

nie zgłoszono. Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

ustalania wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaka ratownika OSP i 

kandydata na strażaka ratownika OSP z terenu gminy Oleśnica, który uczestniczył w 

działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Konrad Guła, Jadwiga Kozioł, Barbara Skórska, 

Stanisław Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

BRAK GŁOSU (5) 

Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Dawid Wcisło 

Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 10, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła:     Uchwałę nr VI/38/2024 



f) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na 

lata 2024-2038 

Projekt uchwały przestawiła Urszula Wójcicka Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica.  

Planowane Dochody ogółem w roku 2024 po zmianach wynoszą 47.812.210,59 zł w 

tym: 

dochody bieżące po zmianach w kwocie: 23.656.297,74 zł, 

dochody majątkowe wynoszą: 24.155.912,85 zł. 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2024 po zmianach wynoszą: 50.279.057,70 zł w 

tym: 

wydatki bieżące  po zmianach wynoszą: 23.651.941,33 zł, 

wydatki majątkowe wynoszą: 26.627.116,37 zł. 

Planowane wydatki bieżące na rok 2024 nie przekraczają planu dochodów bieżących 

na 2024 rok. 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 11 września 2024 r., dokonano 

następujących zmian      w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Oleśnica: 

1. Dochody ogółem zwiększono o 60.261,71 zł, z czego dochody bieżące 

zwiększono o 85.119,71 zł, a dochody majątkowe zmniejszono o 24.858,00 zł. 

2. Wydatki ogółem zwiększono o 60.261,71 zł, z czego wydatki bieżące 

zwiększono o 80.763,30 zł, a wydatki majątkowe zmniejszono o 20.501,59 zł. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Oleśnica: 

1. Przychody ogółem w roku budżetowym zmniejszono o 500 000,00 zł, w tym 

przychody z tytułu kredytów, pożyczek lub emisji papierów wartościowych 

zmniejszono o 500 000,00 zł. 

2. Rozchody ogółem w roku budżetowym zmniejszono o 500 000,00 zł. 

W całym okresie prognozy Gmina Oleśnica spełnia relację, o której mowa w art. 243 

ust. 1 ustawy o finansach publicznych. 

W wykazie przedsięwzięć do WPF wprowadzono nowe zadania: 

1. Cyberbezpieczny Samorząd – zadanie realizowane w latach 2024-2026. 

Łączny limit wydatków na to zadanie to 380.068,00 zł. Finansowanie zadania w 

roku 2024 to kwota 8.004,00 zł – wydatki bieżące. 

2. Poprawa bezpieczeństwa na terenie Gminy Oleśnica poprzez przebudowę 

drogi w miejscowości Borzymów - zadanie realizowane w latach 2024-2025. 

Łączny limit wydatków na to zadanie to 14.000,00 zł. Finansowanie zadania w 

roku 2024 to kwota 7.000,00 zł – wydatki majątkowe. 



3. Rozbudowa budynku świetlicy wiejskiej w Borzymowie o część garażową - 

zadanie realizowane w latach 2024-2025. Łączny limit wydatków na to zadanie 

to 31.000,00 zł. Finansowanie zadania w roku 2024 to kwota 30.000,00 zł – 

wydatki majątkowe. 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

4. Poprawa bezpieczeństwa na terenie gminy Oleśnica poprzez przebudowę dróg 

- zadanie realizowane w latach 2024-2025. Łączny limit wydatków na to zadanie 

to 1.481.334,00 zł. Finansowanie zadania w roku 2024 to kwota 740.634,00 zł 

– wydatki majątkowe. 

Pozostałe przedsięwzięcia pozostają bez zmian. 

Różnica w pozycji 9.4. i 9.4.1 pomiędzy budżetem a WPF wynika z tego, że w budżecie 

wykazujemy nakład finansowy na zadanie wieloletnie „Termomodernizacja budynków 

użyteczności publicznej” w kwocie 1.000,00 zł, które częściowo realizowane będzie ze 

środków UE. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2024-2038.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 15, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła:     Uchwałę nr VI/39/2024 

g) w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2024 rok 

Projekt uchwały przestawiła Urszula Wójcicka Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica. 

Dokonano zmian w planie dochodów budżetowych na 2024 rok w następujący 

sposób: 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 6370 - Środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 



Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych o kwotę 24.858,00 zł. 

Zmiana dotyczy zmniejszenia planu dochodów majątkowych w zakresie 

dofinansowania na zadanie „Poprawa bezpieczeństwa na terenie gminy Oleśnica 

poprzez przebudowę dróg” w związku ze zmniejszeniem całkowitego wydatku na to 

zadanie. 

W rozdziale 7005 - Gospodarka gruntami i nieruchomościami: 

Zwiększono: 

- § 0920 - Wpływy z pozostałych odsetek o kwotę 1,09 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów bieżących w związku z faktycznymi 

wpływami środków do budżetu. 

W rozdziale 75615 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych              

i innych jednostek organizacyjnych 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 

672,59 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów bieżących w związku z faktycznymi 

wpływami środków do budżetu. 

W rozdziale 75616 - Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

spadków i darowizn, podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków              

i opłat lokalnych od osób fizycznych: 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 

50,18 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów bieżących w związku z faktycznymi 

wpływami środków do budżetu. 

W rozdziale 75814 - Różne rozliczenia finansowe 

Zwiększono: 

- § 2030 - Dotacja celowa otrzymana z budżetu państwa na realizację własnych zadań 

bieżących gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 68.680,77 

zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów bieżących w związku z wpływem 

refundacji poniesionych wydatków bieżących w Ramach Funduszu Sołeckiego za 

2023 rok. 



W rozdziale 85395 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 2180 - Środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na finansowanie lub 

dofinansowanie realizacji zadań związanych z przeciwdziałaniem COVID-19 o kwotę 

3.340,78 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia środków z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 z 

przeznaczeniem na wypłatę odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku VAT 

zgodnie ze złożonym zapotrzebowaniem. 

W rozdziale 90026 - Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami: 

Zwiększono: 

- § 0910 - Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę 

108,53 zł. 

- § 0970 - Wpływy z różnych dochodów o kwotę 331,77 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia planu dochodów bieżących w związku z faktycznymi 

wpływami środków do budżetu. 

Zmian w planie wydatków budżetowych na 2024 rok dokonano w następujący 

sposób: 

W rozdziale 40095 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 37.480,21 zł. 

Zmiana dotyczy wprowadzenia do budżetu gminy na rok 2024 nowego zadania 

jednorocznego „Budowa ujęcia i stacji uzdatniania wody na terenie Gminy Oleśnica” 

( opracowanie dokumentacji w celu rozpoznania zasobów wody pitnej na terenie gminy 

Oleśnica). 

W rozdziale 60016 - Drogi publiczne gminne: 

Zmniejszono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 77.508,00 zł, 

- § 6370 - Środki otrzymane z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych na realizację zadań inwestycyjnych o kwotę 24.858,00 zł. 

Zmiana dotyczy zmniejszenia planu wydatków majątkowych w zakresie 

dofinansowania, jak i wkładu własnego gminy na realizowane wieloletnie zadanie 

„Poprawa bezpieczeństwa na terenie gminy Oleśnica poprzez przebudowę dróg”. 

W paragrafie 6050 wprowadzamy również wydatki majątkowe w kwocie 7.000,00 zł na 

rok 2024  w związku z planowanym nowym zadaniem „Poprawa bezpieczeństwa na 



terenie gminy Oleśnica poprzez przebudowę drogi w miejscowości Borzymów”.  

W rozdziale 75412 - Ochotnicze straże pożarne: 

Zwiększono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 30.000,00 zł. 

Wprowadzamy do budżetu gminy Oleśnica na rok 2024 nowe zadanie wieloletnie 

„Rozbudowa budynku świetlicy wiejskiej w Borzymowie o część garażową”. Środki 

przeznaczone zostaną na opracowanie dokumentacji dla ww. zadania. 

W rozdziale 75702 - Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek oraz 

innych zobowiązań jednostek samorządu terytorialnego zaliczanych do tytułu 

dłużnego – kredyty i pożyczki: 

Zwiększono: 

- § 8110 - Odsetki od samorządowych papierów wartościowych lub zaciągniętych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego kredytów i pożyczek o kwotę 83.872,72 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących w zakresie obsługi kredytów. 

W rozdziale 80106 - Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 

- § 4330 - Zakup usług przez jednostki samorządu terytorialnego od innych jednostek 

samorządu terytorialnego o kwotę 4.000,00 zł, 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących w zakresie usług. 

W rozdziale 85395 - Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

- § 3110 - Świadczenia społeczne o kwotę 3.274,18 zł, 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 66,60 zł. 

Zmiana dotyczy zwiększenia środków z Funduszu Przeciwdziałania Covid-19 z 

przeznaczeniem na wypłatę odbiorcom paliw gazowych refundacji podatku VAT wraz 

z obsługą tego zadania zgodnie ze złożonym zapotrzebowaniem. 

W rozdziale 90002 - Gospodarka odpadami komunalnymi: 

Zmniejszono: 

- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 76.000,00 zł. 

Zwiększono: 

- § 4300 - Zakup usług pozostałych o kwotę 76.000,00 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków bieżących. 

W rozdziale 90095 - Pozostała działalność: 

Zmniejszono: 



- § 4210 - Zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 14.384,20 zł. 

Zwiększono: 

- § 6050 - Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 14.384,20 zł. 

Zmiana dotyczy wydatków w ramach Funduszu Sołeckiego Oleśnica. Zamiast wydatku 

bieżącego wprowadzamy nowe zadanie jednoroczne inwestycyjne „Urządzenie parku 

dla seniora przy ulicy Ogrodowej w Oleśnicy”. 

Dokonano zmian w następujących załącznikach: 

• Plan dochodów budżetowych na 2024 rok. 

• Plan wydatków budżetowych na 2024 rok. 

• Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 

2024 roku. 

•     Zadania inwestycyjne roczne w 2024 roku. 

•      Przychody i rozchody budżetu w 2024 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Krystyna Bator zarządziła głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Joanna Cichoń, Rafał Głowacki, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, 

Jadwiga Kozioł, Michał Lalewicz, Dominik Marzec, Barbara Skórska, Stanisław 

Skórski, Aneta Skurska, Marian Strzelecki, Marian Tendera, Dawid Wcisło, Kamila 

Wójtowicz-Bator 

Rada Miejska w głosowaniu: głosów „za” 15, głosów „przeciw” 0, głosów 

„wstrzymujących się” 0 podjęła: Uchwałę nr VI/40/2024 

Ad 9. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica za okres 

międzysesyjny. 

Pan Burmistrz poinformował o sprawach w okresie międzysesyjnym:  

Szanowni Państwo, ten okres sprawozdawczy międzysesyjny obejmuje czas między 

26 czerwca a 10 września i te wydarzenia, które są związane z moją funkcją, 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica i w sposób oczywisty z funkcjonowaniem gminy 



przedstawię Państwu w układzie chronologicznym, wyszczególniając czy referując 

poszczególne zagadnienia. 

- 26 czerwca miała miejsce moja wizyta w Kancelarii notarialnej w Staszowie i tam 

miało miejsce notarialne potwierdzenie zakupu działek pod pompownię w Sufczycach. 

Tu gmina kupiła trzy działki i w Borzymowie jedną działkę. Pozostaje jeszcze do 

wykupienia przez gminę jedna działka, gdzie jest zlokalizowana pompownia w 

Strzelcach. Temat znacznie trudniejszy. 

- 26 czerwca miał miejsce odbiór przejścia dla pieszych na ulicy Stopnickiej. Ta 

inwestycja była realizowana wspólnie z Powiatem Staszowskim. 

- 27 czerwca miała miejsce wizja lokalna przy wymianie zbiorników w przydomowych 

oczyszczalniach ścieków, w  Pieczonogach takich zbiorników zostało wymienionych 

cztery, w Podlesiu również cztery. 

- 28 czerwca miałem okazję spotkać się z sołtysami w sali konferencyjnej Urzędu 

Miasta i Gminy Oleśnica i tam zostały ustalone daty wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

Wszystkie te wybory będą zlokalizowane czy są usytuowane w weekendy 

październikowe, a w dalszej części dzisiejszej sesji Panią Sekretarz poprosimy o 

przeczytanie dokładnych data, by mieszkańcy poszczególnych sołectw zapamiętali. 

- 30 czerwca, była to niedziela, brałem udział w koncercie chóru Alba Cantans w 

Kościele Parafialnym w Oleśnicy, a później miało miejsce spotkanie z artystami tego 

chóru w Miejsko-Gminnym Centrum Kultury. 

- 1 lipca na stronie BIP Urzędu Gminy ukazało się obwieszczenie Burmistrza w sprawie 

wydania decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego. W tym wypadku 

chodzi o budowę linii napowietrznej oświetlenia drogowego w miejscowości Wojnów. 

- 3 lipca miało miejsce spotkanie w Zakładzie Gospodarki Odpadami Komunalnymi w 

Rzędowie i tam wreszcie doszło do ustalenia takiej uśrednionej taryfy stawek za 

przyjmowanie, przechowywanie i docelowo utylizację odpadów komunalnych, także z 

terenu naszej gminy. 

- 3 lipca miało miejsce podpisanie umowy na budowę Punktu Selektywnego Zbierania 

Odpadów Komunalnych z firmą Alemar. Przypomnę wszystkich Państwu, że przy 

właściwym tempie robót zakończenie tej inwestycji jest planowane na wrzesień 2025 

roku  3 lipca rozstrzygnięta została oferta nadzoru inwestorskiego na budowę PSZOK-

u. To już jest korelacja z wcześniejszą informacją. 

- 4 lipca, znów na stronie BIP-u ukazało się postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na realizację zadania opracowanie planu ogólnego Gminy Oleśnica. Ten 



wątek to myślę, że przez najbliższe sesje będzie się wielokrotnie w naszych 

spotkaniach pojawiał. 

- 5 lipca miało miejsce zgłoszenie zakończenia robót w Przedszkolu Gminnym im. Św. 

Jana Pawła II przez firmę Alemar. 

- 8 lipca przekazano plac budowy pod Punkt Selektywnego Zbierania Odpadów 

Komunalnych. 

Tego samego dnia, 8 lipca, zakończył się przegląd placów zabaw, których na terenie 

gminy mamy osiem oraz trwa jeszcze przegląd strażnic i domów ludowych, których 

mamy na terenie Miasta Gminy 

Oleśnica  

- 9 lipca miał miejsce przegląd gwarancyjny oświetlenia ulicznego na terenie gminy 

przez firmę Lug, takich punktów oświetleniowych, dla których operatorem jest firma 

Lug i my też, w sposób pośredni, jest, proszę Państwa 700, ale nie wszystkie. I tutaj 

podam przykład, że na przykład, że ulica Brzozowa, fragment ulicy Pacanowskiej, tam 

w kierunku Oazy i część obwodnicy nie jest obsługiwana przez tą firmę. Czyli 

wszystkich punktów oświetleniowych na terenie miasta i gminy jest znacznie, znacznie 

więcej. 700 obsługuje aplikacja firmy Lug. 

- 11 lipca podpisano umowę na wykonanie dokumentacji przebudowy drogi 

wojewódzkiej 757 w Strzelcach. 

- 11 lipca, znów na stronie BIP-u, zostało zamieszczone postępowanie o udzielenie 

zamówienia publicznego w sprawie poprawy bezpieczeństwa na terenie Gminy 

Oleśnica poprzez przebudowę sześciu odcinków dróg, na kwotę blisko 1500000 zł. 

Są to inwestycje realizowane z Rządowego Programu Polski Ład. 

- 12 lipca na stronie BIP-u Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica zostało zamieszczone 

obwieszczenie Burmistrza dotyczące wszczęcia postępowania w sprawie wydania 

decyzji o lokalizacji celu publicznego, konkretnie budowa drogi łączącej ulicę Wiejską 

z ulicą Nadstawie.  

- 12 lipca miałem zaszczyt reprezentować Miasto i Gminę Oleśnica w obchodach 

powiatowego święta Policji Państwowej. Pierwsza część uroczystości miała miejsce w 

Rytwianach, a następnie w Staszowie. 

- 14 lipca, w niedzielę, brałem udział w pikniku zorganizowanym przez sołectwo 

Podlesie. 

- 16 lipca brałem udział w Konwencie Burmistrzów i Wójtów Powiatu Staszowskiego, 

który był zorganizowany przez Starostę Powiatu Staszowskiego, Pana Romualda 



Zgrzywę. Było to nasze pierwsze spotkanie o charakterze organizacyjnym, gdzie 

wybrano Przewodniczącego Konwentu Wójtów i Burmistrzów naszego powiatu i tym 

Przewodniczącym został na najbliższą kadencję obecny Burmistrz Miasta i Gminy 

Staszów, Pan Leszek Kopeć. 

- 17 lipca miało miejsce pierwsze spotkanie Rady Społecznej Samodzielnego Ośrodka 

Zdrowia w Oleśnicy. Jestem z ramienia ustawy przewodniczącym tego gremium. Już 

za nami jest drugie spotkanie, o czym będzie mowa za chwilkę. 

- 19 lipca miało miejsce spotkanie z wiceprezesem firmy Solar Technik. Pan Prezes 

rozmawiał z nami w Urzędzie Gminy w takim kierunku , aby z powrotem rozbudować 

farmę fotowoltaiczną na Górze Borzymowskiej, takiego określenia będę używał, o 13 

hektarów, z których wcześniej zrezygnowali. 

Docelowo ta farma, potężna inwestycja, będzie mieć powierzchnię blisko 150 

hektarów, na Górze Borzymowskiej. 

- 22 lipca miało miejsce spotkanie zorganizowane przez Burmistrza Staszowa w 

sprawie miejskiego obszaru funkcjonalnego Staszowa z udziałem także Wójta Gminy 

Rytwiany, a my tu jesteśmy żywo zainteresowani tym przedsięwzięciem, ponieważ w 

ramach MOF Staszów chcielibyśmy zbudować ścieżkę rowerową, która będzie łączyć 

Gminę Oleśnica z Gminą Rytwiany, a następnie z Gminą Staszów, a także kłania się 

w ramach pieniędzy MOF-u budowa amfiteatru, jako miejsca organizacji wydarzeń 

kulturalnych dla mieszkańców naszego miasta i gminy oraz zaproszonych gości. 

-  24 lipca miała miejsce wizja lokalna na inwestycjach realizowanych wspólnie z 

powiatem. 

Byliśmy w Podlesiu, na ulicy Staszowskiej, a także w Kępiu.  

- 26 lipca miało miejsce rozstrzygnięcie postępowanie o udzielenie zamówienia na 

przebudowę sześciu dróg na terenie Gminy Oleśnica w ramach Rządowego Funduszu 

Polski Ład. Najkorzystniejszą ofertę na przebudowę czy remont tych dróg przedstawiła 

firma Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Staszów, na kwotę blisko 1450000 zł. 

- 27 lipca, w sobotę, miałem okazję uczestniczyć w koncercie dzieci i młodzieży Miasta 

i Gminy Oleśnica, który zorganizował Miejsko-Gminne Centrum Kultury. 

- 28 lipca w niedzielę miałem też zaszczyt spotkać się z Zarządem Miejsko-Gminnym 

Ochotniczych Straży Pożarnych. Tam omawialiśmy kwestię udziału druhów, w 

kolejności chronologicznej, w Dniu Oleśnicy, następnie w Dożynkach Gminnych, 

również festynie, który był zorganizowany w ostatnią sobotę pod hasłem łączymy 



pokolenia, a także omawialiśmy zagadnienia organizacyjne związane z zawodami 

strażackimi, które już w tym momencie są za nami, bo miały miejsce w niedzielę. 

- 30 lipca uczestniczyłem w pracach komisji egzaminacyjnej, powołanych do 

przeprowadzenia postępowania dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy 

na stopień nauczyciela mianowanego. Z mocy prawa takie komisje organizuje wójt, 

burmistrz, prezydent miasta. 

- 30 lipca na stronie BIP-u pojawiło się obwieszczenie Burmistrza dotyczące 

zawiadomienia o podjęciu przez Radę Miejską Oleśnica uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzania planu ogólnego Gminy 

Oleśnica, wraz z załącznikiem dotyczącym aktu planowania przestrzennego.  

-  6 sierpnia na stronie BIP-u naszej gminy pojawiło się obwieszczenie Starosty 

Staszowskiego, w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji 

drogowej, budowa trzeciego etapu obwodnicy Oleśnica. Przypomnę, Szanowni 

Państwo, że wartość tej inwestycji to kwota 8600000 zł. Czyli kolejny krok naprzód w 

kierunku takim, abyśmy mogli tę obwodnicę budować. 

- 8 sierpnia miało miejsce spotkanie w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach z Panią 

Minister Funduszy i Polityki Regionalnej, Panią Katarzyną Pełczyńską-Nałęcz, w 

sprawie wykorzystania przez samorządy funduszy z Krajowego Planu Odbudowy. 

- 9 sierpnia kolejna wizja lokalna w Podlesiu związana z zakończeniem przebudowy 

drogi powiatowej i jednocześnie rozpoczęciem przebudowy kolejnego odcinka tejże 

drogi powiatowej, licząc od wjazdu do Podlesia od strony Wojnowa. 

- 9 sierpnia kolejne obwieszczenie na stronie BIP-u w sprawie ustalenia lokalizacji 

inwestycji celu publicznego, budowa odcinka sieci wodociągowej w Strzelcach                             

i Brodach. 

- 12 sierpnia otrzymaliśmy pismo z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                          

i Gospodarki Wodnej w sprawie dużych opóźnień w ocenie wniosków o 

dofinansowanie w ramach programu Czyste Powietrze, a nasi mieszkańcy wciąż 

korzystają z tego programu, na dzień 12 sierpnia w tymże funduszu było do 

rozpatrzenia 6000 wniosków o dofinansowanie i 5000 wniosków o płatność. 

- 14 sierpnia na stronie BIP kolejne zarządzenia, zarządzenie Burmistrza, tym razem 

w sprawie nowego regulaminu pracy. O tyle rzecz istotna z punktu widzenia naszych 

mieszkańców, że od 2 września zmodyfikowaliśmy nasz czas pracy w Urzędzie Miasta 

i Gminy i wszystkim chciałbym przypomnieć, że w poniedziałki pracujemy od godziny 



8 do 16, a we wtorek, środę, czwartek i piątek od 7 do 15, zachowując 40-godzinny 

tydzień pracy. 

- 14 sierpnia wpłynął kolejny wniosek od firmy Solar Technik, o ponowne ustalenie 

lokalizacji inwestycji celu publicznego, czyli już formalne dążenie ku temu, aby 

powiększyć farmę fotowoltaiczną o 13 hektarów. 16 sierpnia miało miejsce podpisanie 

umowy z Pracownią Urbanistyczno-Architektoniczną Grad z Łodzi na wykonanie planu 

ogólnego Oleśnicy. Pani Prezes, która reprezentuje tą firmę, myślę, że jest po naszym 

pierwszym spotkaniu na zasadzie webinaru czy spotkania online, ale na pewno Pani 

Prezes przyjedzie tutaj na miejsce, aby ważną kwestię, jaką jest plan ogólny Oleśnicy, 

tutaj z nami na miejscu rozstrzygać. 

- 16 sierpnia na stronie BIP została zamieszczona decyzja Dyrektora Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, Zarząd Regionalny w Krakowie w sprawie 

zatwierdzenia taryf na zaopatrzenie wody i odprowadzanie ścieków. To jest to, co było 

punktem wyjścia do przyjęcia przez Państwa kilkanaście minut wcześniej stosownej 

uchwały. 

- 16 sierpnia miałem zaszczyt uczestniczyć w pikniku rodzinnym w Bydłowej. 18 

sierpnia, jako główny organizator, samorząd Miasta i Gminy Oleśnica, brał udział w 

Dniu Oleśnicy. 

- 20 sierpnia kolejne, proszę Państwa, pismo od firmy Solar Technik związane z aktem 

planowania przestrzennego. Firma też pilnuje i takich zagadnień, aby elektrownia 

słoneczna była uwzględniona w tym planie na działce obejmującą tą Górę 

Borzymowską. 

- 21 sierpnia Pani Sekretarz reprezentowała moją osobę na konferencji w Urzędzie 

Wojewódzkim w Kielcach w sprawie programu Aktywny Maluch. 

- 22 sierpnia miała miejsce Rada Budowy PSZOK-u. Tam stwierdziliśmy, że 

zakończono prace ziemne i rozpoczął się początek prac zbrojeniowych, związanych z 

tym budynkiem, który docelowo będzie pełnił funkcję również biur dla osób 

pracujących bezpośrednio w PSZOK-u. 

- 23 sierpnia rozstrzygnięto postępowanie o udzielenie zamówienia na dowóz i odwóz 

uczniów i przedszkolaków w roku szkolnym 2024-2025. Dwie oferty zostały złożone. 

Najtańszą ofertę przedstawiła firma z Pińczowa, o nazwie Matbus. 

- 23 sierpnia też została rozstrzygnięta sprawa obsługi bankowej dla Gminy Oleśnica     

i podległych jednostek organizacyjnych. Na kolejne trzy lata taką obsługę finansową 

będzie prowadził krakowski Bank Spółdzielczy, oddział Lisia Góra, filia w Oleśnicy. 



- 25 sierpnia, to była niedziela, miałem okazję uczestniczyć w uroczystościach 

dożynkowych Gminy Oleśnica, organizowanych w tym roku przez sołectwo Sufczyce. 

- 26 sierpnia miało miejsce zgłoszenie drogi gminnej w Borzymowie do remontu na rok 

2025 w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Kosztorys przygotowany w 

związku z tym przedsięwzięciem to zamyka się w kwocie 1700000 zł. 

- 30 sierpnia miała miejsce II Rada Społeczna Ośrodka Zdrowia. Ona jest warta 

odnotowania, Szanowni Państwo, z tej przyczyny, że na tym drugim spotkaniu po raz 

pierwszy pojawiła się nowa osoba, Pani Małgorzata Kryczko. Jako przedstawiciel 

Świętokrzyskiej Izby Pielęgniarek i Położnych Pani Małgorzata Kryczko będzie 

uczestniczyć w posiedzeniach Rady z głosem doradczym. W ten sposób Rada liczy 

siedmiu członków z pełnym głosem. Ósma osoba to właśnie Pani Małgorzata Kryczko 

z głosem doradczym i na każde spotkanie Rady Społecznej zapraszamy Panią 

kierownik naszego Ośrodka Zdrowia. 

- 31 sierpnia, to była sobota, brałem udział w zebraniu ogólnym sołectwa Oleśnica. 

- 2 września, to był poniedziałek, braliśmy udział w uroczystym rozpoczęciu roku 

szkolnego, zarówno w szkole, jak i w przedszkolu. 

- 3 września na stronie BIP-u pojawiło się zarządzenie w sprawie przeprowadzenia 

wyborów sołtysów i rad sołeckich na terenie Gminy Oleśnica. 

 

- 4 września udział w spotkaniach komisji stałych przy Radzie Miejskiej Oleśnica, czyli 

komisje, które poprzedziły dzisiejszą sesję Rady Miejskiej Oleśnica. 

- 5 września to kolejna Rada Budowy PSZOK-u. Tam stwierdziliśmy, że są wylane ławy 

fundamentowe, postępuje zbrojenie kolejnych fragmentów budynku. Tak jak 

wykonawca się określa, na razie idzie to wszystko zgodnie z planem. Sprzyja także 

temu wszystkiemu i pogoda. 

- 5 września informacja, to jest proszę Państwa bardzo ważne zagadnienie, mamy 

potwierdzoną formalnie informację o tym, że została przedłużona promesa na 

rewitalizację Oleśnicy na kolejne 9 miesięcy, a rewitalizacja Oleśnicy to kwota ponad 

6000000 zł., które możemy przeznaczyć na te miejsca, które uznamy, że najbardziej 

pilnej potrzeby potrzebują, aby ich wygląd zmienił się. 

- 5 września, znów Pani Sekretarz Joasia Skórska reprezentowała moją osobę na 

Konwencie Burmistrzów i Wójtów Powiatu Staszowskiego. Tam zagadnieniem 

wiodącym była tematyka niedoborów finansowych w zakresie finansowania oświaty, 

tak przedszkoli, jak i szkół. Nie ma w Powiecie Staszowskim gminy, której by 



subwencja oświatowa wystarczała na to, żeby pokryć rzeczywiste wydatki w zakresie 

utrzymania przedszkola i szkół.  

- 6 września kolejna wizja lokalna na ulicy Staszowskiej w sprawie udrożnienia rowu, 

który mógłby i powinien odprowadzać wodę do Strugi Oleśnickiej. 

- 7 września, w sobotę brałem udział w festynie zorganizowanym przez Wspólnotę 

Oleśnicy pod hasłem, czy pod tytułem, łączymy pokolenia. 

- 8 września, była to niedziela, mój skromny udział w zawodach strażackich miejsko-

gminnych. Przypomnę, że cztery jednostki w tych zawodach uczestniczyły. Wygrała 

jednostka Ochotniczej Sprawy Straży Pożarnej z Oleśnicy, która będzie w najbliższą 

niedzielę uczestniczyć w zawodach powiatowych w Bogorii. 

- 9 września uczestniczyłem w wizji lokalnej w Borzymowie. Tam z Panem sołtysem, 

między innymi, 

Henrykiem Jaskółą, dyskutowaliśmy kwestię trwającej budowy przepustu na pewnym 

fragmencie drogi polnej. To, proszę Państwa, w takim kalendarzowym ujęciu tyle. 

Chciałbym również tak hasłowo przypomnieć to, co się dzieje w kontekście może 

inwestycji na terenie Miasta i Gminy Oleśnicy. Przypominamy, że cały czas trwa 

budowa PSZOK-u. Mamy, jak już się wspomniało wcześniej, 

przedłużoną promesę na rewitalizację centrum Oleśnicy. Cały czas mamy aktywną 

promesę na adaptację starej plebanii. Uważamy, że coraz bliżsi jesteśmy dnia czy 

tygodnia, kiedy ruszy budowa obwodnicy. Chcielibyśmy, żeby to był jeszcze ten rok 

kalendarzowy. 

 

- Szykujemy się, proszę Państwa, też do tego, aby opracować dokumentację 

rozbiórkową dla domu, który jest zlokalizowany przy drodze na cmentarz przy ulicy 

Zakościele. 

- Zakończył się remont drogi powiatowej w Kępie - Pieczonogi. Formalny odbiór tej 

inwestycji będzie 16 września. 

- Nadal trwają prace przy drodze powiatowej na ulicy Staszowskiej. Tutaj ten etap, 

który trwa, jest przewidziane jego zakończenie na dzień 3 października. Zakończył się 

pierwszy etap prac na drodze powiatowej w Podlesiu i już rozpoczął się kolejny. 

W miesiącu sierpniu mieliśmy bardzo dużo wniosków na zwrot podatku akcyzowego 

wliczonego w cenę oleju napędowego, czymś naturalnym staje się plombowanie 

wodomierzy i zakładanie dodatkowych. Głównie tutaj chodzi o sołectwa Strzelce, 

Sufczyce i Borzymów, tam gdzie się pojawiła kanalizacja. 



Głos zabrał Wiceburmistrz Leszek Juda, który poinformował, że w tym roku 

zakończyliśmy już dwa zadania inwestycyjne. Jedno w zasadzie polegające tutaj, jeżeli 

chodzi o kwestie techniczne na rozliczeniu, to rozbudowa sieci kanalizacyjnej w 

aglomeracji Oleśnica. 

Chcę Państwu powiedzieć, że projekt jest zakończony, rozliczony. Całkowity koszt 

realizacji tego projektu w układzie netto to 11535218 zł. Oczywiście do tego dochodzi 

VAT, ale ja świadomie nie mówię o VAT, bo VAT odzyskujemy. To też taka informacja 

dla Państwa radnych. To co dotyczy gospodarki wodno-ściekowej to jest akurat, to są 

zadania, w których możemy odzyskiwać VAT. Zresztą VAT od innych zadań jest w 

innym układzie również odzyskiwany częściowo. I teraz dofinansowanie ze środków 

Unii Europejskiej to jest kwota 8049578 zł. 

Drugie zadanie, które zrealizowaliśmy już, które jest zakończone, to rozbudowa 

przedszkola i tutaj koszt całkowity tego zadania to 2635381 zł., w tym również VAT, 

tutaj sytuacja VAT-u jest inna. I podaje łączną kwotę pozyskanego dofinansowania na 

te dwa zadania, to jest 13405218 zł. 

To jest to, co mamy już za sobą, a więc prawie 13500000 pozyskanych środków 

zewnętrznych. 

Kolejny obszar to są zadania realizowane. I tutaj kilkakrotnie Pan Burmistrz o tych 

zadaniach wspominał. To jest budowa PSZOK-u. Umowa opiewa na kwotę 6735546 

zł., 43 gr., w tym dofinansowanie z Programu Inwestycji Strategicznych Polski Ład 

5700000 zł. 

I wreszcie realizowana inwestycja w sensie podpisania umowy, ja już uważam, że ona 

jest w takim razie w etapie realizacji, to przebudowa dróg gminnych i dróg 

wewnętrznych, bo nie wszystkie mają status drogi gminnej. Dotyczy to ulicy Krótkiej, 

ulicy Gliniki, łącznika ul. Żeromskiego i Zarzecze, łącznika ul. Staszowskiej i Wrzosów. 

Ja to nazwałem zapleczem czy tyłem ul. Szkolnej i Wrzosy. To taka dróżka, która 

biegnie mniej więcej na wysokości kompleksu sportowego i bramki, którą się wychodzi 

z tego kompleksu. I między tymi dwoma ulicami tyły tych działek. Myślę, że ważne z 

punktu widzenia mieszkańców uporządkowanie tego terenu. Do tego dochodzi droga 

w Sufczycach od drogi biegnącej przez centrum miejscowości do drogi powiatowej 

Grobla-Oleśnica, biegnącej przez Brody. Wartość tego zadania to 1447666 zł i znów 

dofinansowanie z Polskiego Ładu to 1375284 zł. 

 

 



 

Ad 10. Sprawy różne i wolne wnioski. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Pani Joanna Skórska Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica przedstawiła harmonogram 

zebrań sołeckich wyborczych.  

 

radny Marian Strzelecki  

wniosek, od dłuższego czasu kierowany ze strony mieszkańców, którzy mieszkają na 

południowej części strony Oleśnicy, gdzie tam notorycznie są zalewane posesje                       

i domy, że jak mamy w zasięgu taki program wykorzystania małej retencji, to należy 

rozważyć sprawę ewentualnego zbiornika, który by tam usunął to zagrożenie ciągłego 

zalewania w tamtym miejscu.   

- radny Konrad Guła 

Pierwsze pytanie, to jest zostały rozpoczęte prace jeżeli chodzi o powiat na górce. 

Mogę tylko tyle powiedzieć, że zostały rozpoczęte i dalej nic. Czyli troszeczkę rowów 

zostało podczyszczone i dalej nie ma żadnej realizacji. 

Drugie pytania to jest tak, chodzi mi o oświetlenie. Jeżeli chodzi o Gaj, no bo ta 

dzielnica jest troszeczkę zapomniana, no i pasowałoby, żeby tam było oświetlenie. 

Trzecia sprawa to jest lokalizacja przystanku na Olszynkach, czyli prośba o 

przeniesienie tego przystanku na środek dzielnicy. Taka jest sugestia mieszkańców, 

a w głównej mierze chodzi tutaj też o konflikt sąsiedzki. Są duże problemy i uważam, 

że przeniesienie go na środek dzielnicy jest tutaj odpowiednie. 

Czwarta sprawa to jest utwardzenie odcinków dróg Olszynki, Las i Szkały [?] Kępie. 

Czyli żeby to zrobić w odpowiedni sposób, nie sypać ten czerwony klinkier, tylko 

wykorytować to i zrobić za jedną kadencję raz, a porządnie. Czyli nawieźć kamienia, 

utwardzić, żeby ludzie jeżdżąc po drzewo mieli dobry dojazd do lasu, a nie kopali się. 

No i ostatnia sprawa taka drobna to tablica ogłoszeniowa na końcu Górki. Taka jest 

sugestia mieszkańców żeby mieli tablicę informacyjną na końcu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, w sprawie tablica informacyjna na Górce. No to myślę, 

że taką rzecz to najprościej byłoby załatwić z funduszu sołeckiego, który już jest 

określony, także i dla sołectwa Pieczonogi. 

 

 



 

Ad 11. Zamknięcie obrad VI Sesji Rady Miejskiej Oleśnica. 

 

Porządek obrad został wyczerpany. Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica 

podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła obrady Sesji Rady Miejskiej Oleśnica                         

o godzinie 15:10.  



Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr VI/24 znajduje się pod adresem :  

  

 

https://esesja.tv/transmisja/57348/vi-sesja-rady-miejskiej-olesnica-kadencji-2024-

2029-11-wrzesnia-2024-r-o-godz-1300.htm 

 

 

Przewodnicząca Rada Miejska Oleśnica  

 

 

 

 

…………………….………………………… 

 

  

Przygotowała: Katarzyna Lalewicz 

 

  

 

 


